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甚麼是eClass App？  

eClass App 手機應用程式支援 Android 及 iphone 智能手機。家長可於 eClass App 了解子女在校情況以及學

業。 

 

如何下載 eClass App？ 

在您下載並安裝 eClass App 之前，請確保 eClass App 支援您的手機型號。eClass App 支援 Android 和

iPhone 智能手機。從您的智能手機下載並安裝 eClass App： 

Android 智能手機：從 Google Play Store 下載 Android 版本 

1. 使用您手機上的應用程式 Play 商店 下載並安裝 eClass App；或 

2. 使用您手機上的互聯網瀏覽器前往網站 Google Play 商店下載 eClass App，網址：

https://play.google.com/store/apps/details?id=com.broadlearning.eclass&hl=zh_HK

 

iPhone 智能手機： 

從 iTunes App Store 下載 iPhone 版本 

1. 使用您手機上的應用程式 iTune App Store 下載並安裝 eClass App；或 

2. 使用您手機上的互聯網瀏覽器前往網站 iTunes App Store 下載 eClass App，網址：

https://itunes.apple.com/hk/app/eclass-app/id880950939?mt=8 

https://play.google.com/store/apps/details?id=com.broadlearning.eclass&hl=zh_HK
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.broadlearning.eclass&hl=zh_HK
https://itunes.apple.com/hk/app/eclass-app/id880950939?mt=8
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如何連接到 eClass App？ 

1. 確保您有可使用的互聯網絡連接，請檢查以下項目： 

一、 您有電訊營運商提供的數據計劃或 Wi-Fi 讓您可以連接到網絡。 

二、 確保 Wi-Fi 網絡或數據網絡連接的信號良好，並且已經成功連接到網路。 

2. 開啓 eClass App，輸入以下資料： 

一、 貴子女的學校名稱 

二、 學校為家長預設的 eClass 戶口登入名稱 

三、 學校為家長預設的密碼，然後按 「登入」 

3. 登入後，eClass App 會顯示「我的帳戶」頁面，列

出貴子女的帳戶資料，包括姓名、班別、學號及學

生相片，而學生相片則由校方整批上載，有機會沒

有相片顯示。 

4. 選擇個別子女的帳戶後，即可檢視子女當天的考勤紀錄及最新資訊。 

 

如何打開eClass App功能表？  

打開eClass App功能表，即見可用的功能： 

Android智能手機： 

1. 點選eClass App左上角圖示開啓功能表  

2. 功能表展開後，點選所需項目前往相關頁面  

 

iPhone智能手機：  

1. 點選下方所需項目，前往相關頁面或點選右下角「更多」圖示開啓更多功能表選項 

2. 更多功能表選項展開後，點選所需項目前往相關頁面 
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What is eClass App? 

 

The eClass App was developed by BroadLearning Education (Asia) Limited. It is compatible with both iPhone 

and Android devices, and is a comprehensive system that helps parents to follow their children’s studies and 

activities at school. It connects to the eClass learning platform. 

 

How to download eClass App  

 

Take eClass App with you  

Before you download and install eClass App, make sure that it is supported by your phone type. eClass App is 

available for iPhone and Android.  

 

Android:  

Download for Android from Google play Store or  

Download for Android from Google play Store website: 

https://play.google.com/store/apps/details?id=com.broadlearning.eclass&hl=en  

 

 

 

iPhone: 

Download for iPhone from iTunes App Store or  

Download for iPhone from iTunes App Store website: https://itunes.apple.com/en/app/eclass-

app/id880950939?mt=8 

  

https://itunes.apple.com/en/app/eclass-app/id880950939?mt=8
https://itunes.apple.com/en/app/eclass-app/id880950939?mt=8
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If you cannot download the eClass App, please contact your school to get the App. 

 

How to login to eClass App 

1. To ensure that you have a working internet connection, go through the following steps:  

 A. Make sure that you have a data plan on your carrier's network or a Wi-Fi connection with internet access.  

 B. Make sure that the signal strength of the Wi-Fi or data network is good and the phone is connected to the 

network.  

2. Please follow the steps below if you are registering for the first time:  

 A. Enter the school name  

 B. Enter eClass parent account’s user ID provided by the school  

 C. Enter the password provided by the school and select login.  

3. After login, you will see all your relevant accounts under the “My Account” section  

4. Select account and enter the homepage to view a specific child’s information, 

 such as updates, news and the child’s real-time attendance records on the homepage.  

 

How to open eClass App menu  

For Android devices:  

1. Press the icon on the top left corner to open the start menu.  

2. Select specific function to view the details.  

 

For iPhones:  

1. Press the “More” icon on the bottom right corner to show the  

 extended menu.  

2. Select from the list of options to view the details  

 


